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Vragen van het lid Hijink (SP) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over de brief die het Ministerie van VWS stuurde aan het LNAZ 
(ingezonden 18 oktober 2021). 

Vraag 1
Waarom heeft uw ministerie een brief verstuurd aan het Landelijke Netwerk 
Acute Zorg (LNAZ) met het verzoek te kijken hoe de IC-capaciteit toch boven 
de 1350 bedden kan worden gebracht, nadat zij eerder aan hadden gegeven 
dat dit niet haalbaar was?1 

Vraag 2
Hoe komt het dat het huidige Opschalingsplan voor IC-zorg niet haalbaar is 
gebleken? 

Vraag 3
Hoe komt het dat er niet eerder duidelijk is geworden dat het opschalingsplan 
niet haalbaar zou zijn? 

Vraag 4
Hoe reageert u op de uitspraken van V&VN over deze brief, waarin wordt 
gesteld dat de opschaling die wordt voorgesteld in deze brief «volstrekt 
onverantwoord» is?2 

Vraag 5
Wat zijn de gevolgen voor de coronamaatregelen, nu de IC-capaciteit niet 
boven de 1350 bedden kan worden opgeschaald? 

Vraag 6
Kunt u deze vragen beantwoorden voor het eerstvolgende debat over de 
ontwikkelingen rondom het coronavirus?

1 Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport, 11 oktober 2021, «Brief: Concentratie van 
IC-zorg voor COVID-19 patienten» (https://twitter.com/lucpluijmen76/status/
1448660415789953042?s=24)

2 V&VN, 14 oktober 2021, Twitterbericht (https://twitter.com/venvn/status/
1448742024874807299?s=24)
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